
Referat fra møte i FAU ved Sokndal skole 27.03.25 

 

Fremmøtte: 

- Anita Nesvåg-Støle (FAU-leder) Trond Erik Larsen (nestleder), Aleksandra Bakke (fast 

medlem), Victoria Lorentzen (fast medlem), Nora Mathisen Eia (fast medlem), Iselin Mydland 

(fast medlem), Torill-June Edland-Hansen (fast medlem), Øyvind Nymark Brown (fast 

medlem) og Johnny Pettersen (vara) 

- I tillegg møtte rektor Marita Pedersen  

 

Saker: 

1. Referat fra 16.01.25. 

Referat fra forrige møte i FAU ble gjennomgått.  

Godkjent med følgende merknad: Monika Zebrowski fra Sokndal kommune var ikke til stede 

sist da sak om natteravn ble tatt opp. FAU ønsket å endre tidspunkt. Hva er svaret i forhold til 

hvilket tidspunkt på kvelden natteravnene skal være ute? 

 

2. Gjennomgang av elevundersøkelsen ved rektor Marita 

Elevundersøkelsen er i år gjennomført på 6., 7., 9., og 10. trinn. Undersøkelsen viser noe 

høye mobbetall på mellomtrinnet, mens tallene er betydelig lavere på ungdomstrinnet. Hvis 

en ser tilbake, så har dette vært «en trend» på skolen. Det betyr at for dagens 9. trinn var 

mobbetallene mye høyere da disse elevene gikk i 7. trinn.  

 

Marita fortalte at hun har vært på besøk i begge 9.-klassene for å høre om hva elevene selv 

tror er årsaken til at mobbetallene har gått drastisk ned fra undersøkelsen i 7. trinn. Hun har 

også bedt dem om tips til hva en kan gjøre på mellomtrinnet for å redusere forekomsten av 

mobbing. Marita forteller om gode og reflekterte svar/tanker om temaet på 9. trinn.  

 

Funnene fra undersøkelsen har også blitt drøftet i skolens skolemiljøutvalg (SU). Der har en 

bestemt at Marita (rektor) hvert år skal besøke 5. og 8. trinn og snakke om temaet 

«raushet». En ønsker å sette fokus på at vi er ulike, men at vi må være rause mot hverandre. 

Også personalet som helhet vil ha økt fokus på å forebygge mobbing.  

 

FAU oppfordrer foreldre (og elever) til åpenhet om utfordringer den enkelte måtte ha fra dag 

en. En har tro på at åpenhet og kjennskap til hverandre kan være med på å forhindre 

mobbing.  

 

Marita forteller også at skolen er med i et 2- årig læringsmiljøprosjekt etter oppfordring fra 

statsforvalteren i Rogaland. Dette har oppstart til høsten. Første samling for rektor er i 

slutten av april.  

 

3. Status timeplanarbeid 

Rektor viste forslag til ny timeplan for de ulike trinnene. Hovedtrekkene er at en går over til 

hovedsakelig 60-minutters økter. Marita forteller at ved å gjøre dette grepet vil flere 



friminutt være 15 min på barneskolen. Det vil bli mer tid til lek og læring. 1-3 har økter på 75 

min og 90 min, de vil gjøres om til 60 min. økter.  

 

Økter på 60 minutt fordrer derimot variert og tilpasset undervisning. I forslaget er 5-

minutters friminutt helt borte. Friminutt på 5 minutt er ikke «fullverdige» friminutt og er 

fjernet.  

 

Det er også lagt opp til at alle trinn skal slutte kl. 13 på onsdagen-  

 

I forslaget som gjelder timeplan for 1-3. trinn er det lagt opp til at elevene skal gå på skolen 

til kl.12 tre dager, kl.14 en dag og kl.13 en dag. I dagens timeplan slutter eleven kl.12 tre 

dager og kl.14 to dager. 4. Trinn vil slutte kl. 13 onsdag, mot 12 i dag, ellers likt.  

 

FAU drøftet forslag til ny timeplan mens Marita var ute av rommet.  

 

FAU har følgende innspill: 

- FAU er stort sett positive til ny modell 

- FAU stiller spørsmål til om ny modell vil føre til økte SFO-utgifter. Ny modell vil føre til at det 

blir 1 time mer SFO i uka. Dette kan få økonomiske konsekvenser for foreldrene og føre til 

redusert fleksibilitet ift hvordan en kan benytte seg av de 12 timene en har mulighet til gratis 

SFO. Ny timeplan sett i forhold til økonomiske konsekvenser og fleksibilitet ift SFO må 

avklares.  

- FAU lytter til innspill om at fagpersonell/pedagoger anbefaler modellen med 60 øktene.  

- FAU vil påpeke viktigheten av variert undervisning i løpet av en økt. 

 

Rektor vil se på timeplanen på nytt ift 1-3 trinn og hvordan denne er forenlig med reglene for tildeling 

og betaling av SFO-plass.  

 

FAU-representanter brakte også inn andre innspill de har fått fra andre foreldre ift timeplan og 

synspunkter vedrørende skoledagenes lengde.  

 

Marita forklarte at skolen har et visst rom for å kunne gjøre endringer i timeplanen, men at absolutte 

regler om totale undervisningstimer må overholdes. Skolen må gi elevene et nøyaktig antall 

undervisningstimer før de går ut av grunnskolen. En kan derfor ikke legge inn endringer som gjør at 

enkelte trinn totalt sett får for få undervisningstimer etter fullført grunnskole. Endringer må gjøres 

over tid slik at elever på alle trinn totalt sett får korrekt antall undervisningstimer. Dersom en f.eks 

øker antall undervisningstimer på de laveste trinnene, vil disse få for mange timer totalt når de går ut 

av 7. klasse.  

 

4. Konto som FAU disponerer 

Rektor informerte om at FAU disponerer en konto der det nå står ca 39 000 kroner. 7. trinn 

og 5a har gått sammen om å lage en musikal. Denne skal fremføres på Soknatun for både 



elever (dagtid) og for foreldre/venner/familie på kveldstid. De søker FAU om kroner 10 000 

til leie av lydanlegg under forestillingen. Innvilget. Enstemmig.  

 

FAU vil komme tilbake til hva annet en vil bruke penger på til neste skoleår. Det er ønskelig 

med noe som kommer flest mulig elever til gode, gjerne en «elevdag»/arrangement for 

elevene.   

 

 

5. Diverse 

  Det har kommet diverse innspill fra FAU-representantene. 

- Er det mulig å gjøre noe i dusj og garderober som gjør områdene mer private? Skillevegger, 

dusjvegger? 

Skolen v/rektor vil sammen med SIK sende innspill til kommunen om dette. Sokndal 

kommune eier både svømmehallen og idrettshallen.  

 

- Er det mulig å innføre leksefri skole? Evt se på ordningen slik at den blir mer rettferdig? 

Det er opp til lærerne hvor mye lekser de vil gi, men lærerne på samme trinn bør snakke 

sammen og bli enige om en «felles linje». Foreldre har selv et ansvar for å ta det opp med 

kontaktlærer dersom eleven sliter med leksene eller bruker veldig lang tid, evt har for lite 

lekser/for lite utfordringer. Leksene skal tilpasses til den enkelte.  

 

- Angående leksehjelp? Er det mulig å endre på dette slik at en f.eks tilbyr leksehjelp til alle i 20 

minutt per dag? 

Marita svarte at dette er uaktuelt. Skolen tilbyr det som er lovpålagt og tilbudet blir i dag lite 

benyttet. 

 

- Har skolen lov til å endre på feriene slik at f.eks sommerferien blir kortere, men at en har 

lengre ferier i løpet av skoleåret? 

Dette ble ikke besvart i møtet. 

 

- Er det mulig å endre slik at SFO kan starte opp 1. august fremfor ved skoleårets start slik det 

er nå? 

Marita/skolen vil undersøke dette og komme tilbake med et svar.  

 

 

 

 

 

 

Torill-June Edland-Hansen 

- Referent 

Fra rektor, før referatet ble publisert:  

Vedr. Ny timeplan. FAU sitt innspill ble tatt med. Neste skoleår avslutter 1-3 slik som i dag. Altså tre 

dager til kl. 12 og to dager til kl. 14.  


